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Kommuneantikvarens kommentar 

Det byrommet som i dag er torget i Skudeneshavn har endret seg flere ganger opp gjennom årene. På 

begynnelsen av 1800-tallet var store deler av det som i dag er torget en del av sjøarealet. (Se illustrasjoner 

vedlagt for kort historisk utvikling på torget) Opp gjennom årene er mer og mer fylt igjen, senest antakelig på 

1960- eller 1970-tallet da byrommet fikk den formen og kailinjen det har i dag. Med dette som bakteppe 

mener kommuneantikvaren at torget godt kan tåle en videre utvikling. Torget ligger som del av det området 

som er fredet som kulturmiljø. Kommuneantikvaren har vært deltakende i prosessen frem til det forslaget som 

foreligger i dag.  

Kommuneantikvaren er positiv til en oppgradering og modernisering av Torget og stiller seg bak planen som 

følger av søknaden. Vi mener dette vil være et positivt tilskudd for byens innbyggere og besøkende, og et viktig  

bidrag til en god byutvikling.  

Kommuneantikvaren ber om å få være en deltakende part i forhandlingene om detaljer før igangsetting.  

Til orientering: Da statuene må flyttes er det satt i gang en prosess for å se på andre byrom der statuene kan 

komme mer til sin rett. Kunstutvalget skal orienteres om ny plassering. Astrid Tranøy på kulturavdelingen er 

ansvarlig for prosessen. 

Vi minner om at det må sendes en egen søknad om tilbakeføring av drosjehytta jf. fredningsbestemmelsene.  
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